
 Bestyrelsesmøde i Jyderups Fremtid  Den 26. august 2024           
kl. 19.00 

    

 

Deltagere: Claus-Jørgen, Niels, Lars, Anja, Michael, Leise og Steffen 

    

Dagsorden Referat Beslutning 

 

Godkendelse af dagsorden og 

referat 

 Godkendt 

 

Økonomi og medlemmer Der er et overskud på 42.000 kr. på nuværende 

tidspunkt, men der kommer flere udgifter. 

Bestyrelsen har udeståender: legepladsen 

Elmegården 15.000 kr (godkendt i 2022), 

affaldsspande shelterpladsen 3.000 kr. som dog 

kan annulleres, da kommunen har betalt dem. 

Udstyr til foreningsfitness 5.000 kr. udestår, men 

formanden har netop kontaktet foreningsfitness.   

 

Der er udsendt sponsorater til betaling af 

Hundeskoven. 

 

 

 

Indkomne ansøgninger 

- Opfølgning på faktura fra 

Jyderup Sti-laug 

- Opfølgning på støtte til 

Foreningsfitness 

- Ansøgning fra Jyderup 

Boldklub (container) 

 

 

 

 

 

Se punktet Økonomi og medlemmer 

 

Se punktet Økonomi og medlemmer 

 

Bestyrelsen anmoder Jyderup Boldklub om en 

yderligere konkretisering af behovet for støtte. 

Bestyrelsen er positiv overfor at støtte (ca. 5.000 

kr.). 

  

 

 

 

 

 

 



- Ansøgning fra Karl-Emil Formanden kontakter Karl-Emil mht. afklare om der 

muligheder for støtte indenfor foreningens 

vedtægter.  

 

 

Færdiggørelse af hjemmeside  

 

Broen og Vilde vægge er kommet på hjemmesiden. 

Michael fortsætter det gode arbejde med at 

opdatere hjemmesiden. 

 

 

 

Forberedelse af JJ-dag 

- Opfølgning på mail til butikker 

om forudbestilling 

 

 

- Opfølgning på musik til JJ 

 

- Opfølgning på kontakt til 

Skands og Søren 

 

- Opfølgning på opmagasinering 

 

 

 

- Opfølgning på markering af JJ 

10 års (plakat m.v.) 

 

Der er en forudbestilling på 125 kasser og 32 

fustager. Der skal anvendes 6 fustager til JJ-dag. 

Der bestilles derfor 40 fustager og 200 kasser.   

 

Musikken er booket. 

  

Det blev aftalt at farve fra logo (rød) anvendes til 

markering af 10 år og at ”10 år” tilføjes øverst på 

etiket. Vi skal høre Skands, om vi kan få trykkefil af 

etiket til brug for plakater. Etiket til trykkefil skal dog 

være uden angivelse af øllens indhold m.v. 

Leise har skaffet plads til opmagasinering. 

 

Steffen forhører en af butikkerne, om de har plads 

til en plakat. Anja forhører øvrige butikker, om de 

må sælge øl. 

 

 

 

Eventuelt 

- Opfølgning på deltagelse i 

Kulturnat 

 

 

Der kom desværre ikke så mange besøgende til 

vores stand. Placering af standen var 

utilfredsstillede. Vi skal være, hvor der er aktivitet. 

 

 

Næste møde  Mandag den 23. september kl. 18.30  

 


